

## 電影節發燒友(HKIFF Cine Fan) 節目換票證條款及細則

### HKIFF Cine Fan Ticket Vouchers Terms and Conditions

1. 換票證只適用於有效日期或之前換領列印於票上之指定場地及票價之未滿座場次門票乙張。  
Ticket voucher is applicable to redeem ticket (Specify the venues and fares which printed on the ticket vouchers) for all non sold-out screenings on or before the valid date.
2. 香港藝術中心／香港電影資料館滿座場次之企位票，以及香港科學館／商業戲院即場門票恕不適用。  
Not applicable to standing ticket of full house screenings at Hong Kong Arts Centre / Hong Kong Film Archive and door tickets for commercial cinema / Hong Kong Science Museum's screenings.
3. 香港電影資料館售票處只限換取於香港電影資料館放映的場次戲票。如要換取其他放映場次戲票，請移步至最近的城市售票網售票處或自助取票機。  
The Hong Kong Film Archive box office can only redeem the ticket of screenings at The Hong Kong Film Archive. If redeem tickets for the screenings at other venue is needed, please patronize the nearest URBTIX outlets or TDM machine.
4. 換票證只可換領戲票一次。  
Each ticket voucher is valid for one-time redemption.
5. 換票證只可換領戲票一次。  
Each ticket voucher is valid for one-time redemption.
6. 持換票證者不需支付任何金額以換取戲票。  
Ticket voucher holders are NOT required to pay any surcharge.
7. 持換票證者必須於城市售票處售票櫃檯出示換票證，方能換領戲票。  
Ticket voucher holders must present the voucher at the sales counter of URBTIX outlets to redeem tickets.
8. 換票證不可兌換現金及與其他優惠同時使用。  
Ticket voucher cannot be exchanged for cash or use in conjunction with any other promotion offers.
9. 換票證如經塗改或破損即屬無效，影印本恕不接受。  
Ticket voucher is invalid if any alteration or damage is found. Copy is not accepted.
10. 遇有任何爭議，香港國際電影節協會保留最終決定權。本條款及細則之中英文文本如有任何歧義，概以英文版為準。  
HKIFFS reserves all rights and final decision in case of dispute. The English version of these terms and conditions shall prevail whenever there is any discrepancy between the English and the Chinese versions.

本人確認已閱讀並清楚明白節目換票證條款及細則並確認已領取以下換票證  
I confirm that I have read and understood the Ticket Vouchers Terms and Conditions and redeemed below ticket vouchers

姓名 Name: \_\_\_\_\_ 會員編號 Privilege number: \_\_\_\_\_

簽署 Signature: \_\_\_\_\_ 日期 Date: \_\_\_\_\_